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Budai: Fiecare minister cu pensii de serviciu sa vina cu reforma aferenta sistemului

sau

Ministrul Muncii, Marius Budai, a declarat, miercuri, referindu-se la pensiile de serviciu, ca fiecare

minister de resort trebuie sa faca propunerile necesare, în vederea reformei.

 

Precizarile au fost facute în cadrul unei conferinte de presa la Palatul Victoria, dupa ce Budai a fost întrebat daca a

purtat discutii cu reprezentantii unor ministere precum Ministerul Afacerilor Interne sau Ministerul Justitiei, pentru

a se ajunge la un acord în ceea ce priveste pensiile de serviciu.

 

"Tot în acel memorandum (privind acordul cu Banca Mondiala, n.r.) am introdus - nu neaparat în mod nominal -

ministrii ministerelor de resort care au indemnizatii si pensii de serviciu stabilite si platite în baza unor legi

speciale, pentru ca mi se pare normal ca aceasta reforma sa fie facuta de fiecare minister de resort. Ministerul

Muncii sa faca reforma pentru sistemul public de pensii si fiecare minister de resort în parte sa vina cu reforma

aferenta sistemului lui", a spus Budai.

 

El a mentionat ca se poarta aproape zilnic discutii cu reprezentanti ai Comisiei Europene si ai Bancii Mondiale, în

vederea constituirii unor comisii tehnice, pentru semnarea unui acord de furnizare de servicii de consultanta.

 

"În luna decembrie am aprobat un memorandum în Guvern si în acel memorandum este un calendar care prevede

ca pâna la sfârsitul lunii februarie anul acesta trebuie sa avem încheiat acordul cu Banca Mondiala, care priveste

acea consultanta privind legea pensiilor, dar si legea salarizarii. (...) Purtam discutii zilnice, aproape, în paralel cu

reprezentantii Comisiei Europene, dar si cu reprezentantii Bancii Mondiale. Suntem la nivel de constituire de

comisii tehnice, discutii, astfel încât acordul pentru furnizarea de servicii sa fie semnat, asa cum a fost aprobat în

memorandumul din decembrie, adica pâna la sfârsitul lunii februarie", a afirmat Budai.

 

Ministrul a mentionat ca în termen de câteva zile va face precizari referitoare la pilonul II de pensii, dar a subliniat

ca aceste aspecte nu se refera la reglementarea platii.

 

"A fost o mare agitatie printr-o interpretare eronata a jalonului din PNRR care nu prevede plata pensiilor din

pilonul doi. Suntem în discutii acum cu ASF si cred ca în maxim o saptamâna - zece zile vom finaliza si acest

jalon, care nu prevede posibilitatea de plata - acest lucru se întâmpla si acum, sunt oameni care deja au beneficiat

de banii din pilonul doi - dar ceea ce se discuta pentru trimestrul unu, ca jalon, în PNRR, nu vorbim de plata.

Vorbim de alte lucruri. Atunci când le voi avea finalizate, as prefera sa vi le comunic - referitor la alte modalitati

de investitii. Sunt multe chestiuni acolo pe care le vom avea clar stabilite cu ASF - pentru ca suntem împreuna

pentru acest jalon - si vom comunica public, dar putina rabdare, câteva zile", a spus Budai. 
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